

# 先天性心血管疾病基因檢測 85 折優惠 | 科德施基因

## 產品詳情

CoGenesis® CVD 先天性心血管病基因檢測涵蓋 17 種先天性心血管病，包括血管類、心臟泵血類、心臟結構類的心血管病，助您識別未知或隱藏的先天性心血管疾病。檢測適合：

- 家族中多次出現心血管相關的病史的人。
- 出現心血管疾病的症狀，但未能清晰診斷的人。

## 檢測包涵疾病

血管類疾病：

- 出血性毛細血管擴張症
- 血管畸形
- 主動脈疾病
- 家族性高膽固醇血症
- 家族性脂血症
- Ehlers-Danlos 症候群

心臟泵血類疾病：

- 心律失常
- 心動過速

心臟結構類疾病：

- 遺傳性轉甲狀腺素蛋白澱粉樣變性
- 肥厚型心肌病
- 擴張型心肌病
- 左心室非壓實型心肌病
- 長 QT 綜合症
- 短 QT 綜合症
- 布魯蓋達氏(brugada)症候群
- 努南綜合征

- 馬凡氏症候群

### 優惠詳情

- 中大校友及其家屬訂購科德施基因的先天性心血管疾病基因檢測 CoGenesis® CVD, 可享 85 折優惠。
- 有關其他檢測項目優惠詳情, 請向科德施基因[查詢](#)。
- 優惠期由即日起至 2021 年 12 月 31 日。

### 訂購流程

1. 註冊/登入[科德施基因網上平台](#), 選擇要訂購的基因檢測服務。
2. 網上付款前請輸入推廣優惠碼「CUHK85」, 即可享有 85 折優惠。
3. 完成訂購後, 您將在兩個工作天內收到唾液收集套件。
4. 按指示收集唾液樣本, 並寄回位於香港科學園的科德施基因實驗室。
5. 檢測報告將於收到樣本後六星期內發出, 您可登入[科德施基因網上平台](#)查看報告。

### 聯絡我們

網址：[www.codexgenetics.com](http://www.codexgenetics.com)

地址：香港沙田科學園科技大道西 16 號 16W220 室

電郵：support@codexgenetics.com

電話：3008 2560

### 優惠條款

科德施基因有限公司保留隨時更改優惠條款之權利, 而不會作另行通知。如有任何爭議, 科德施基因有限公司將保留最終決定權。

### 免責聲明

科德施基因提供的報告和臨床註釋僅供醫療專業人員使用，並不構成科德施基因的醫療建議。此報告中顯示的檢測結果需要相關領域的專業人員作臨床詮釋。在作出有關醫療決策之前或開始和停止任何治療之前，請諮詢合資格的醫療專業人員。治療提供者應最終負責所有診斷和治療。

# 15% off for Congenital Cardiovascular Disease Tests | Codex Genetics

## Product Details

CoGenesis® CVD covers 17 types of congenital cardiovascular disease, including diseases involving blood vessels, heart pumping, and heart structure. Test services are suitable for:

- People with multiple family histories of cardiovascular conditions.
- People with cardiovascular disease symptoms and an unclear diagnosis.

## An Excerpt of Disease

Disease involving in blood vessels:

- Hereditary hemorrhagic telangiectasia
- Vascular malformations
- Aortic disease
- Familial hypercholesterolemia
- Familial hyperlipidaemia
- Ehlers-Danlos Syndrome

Disease involving in heart vessels:

- Arrhythmia
- Tachycardia

Disease involving in structure:

- Hereditary transthyretin amyloidosis
- Hypertrophic cardiomyopathy
- Dilated cardiomyopathy
- Left ventricle non-compaction cardiomyopathy
- Long QT syndrome
- Short QT syndrome

- Brugada syndrome
- Noonan's Syndrome
- Marfan syndrome

#### Promotion Details

- CUHK alumni and their family members can enjoy a 15% discount for the congenital cardiovascular disease test – CoGenesis® CVD.
- For discount details of other testing items, please [contact](#) Codex Genetics.
- The promotion period is from now on until 31 Dec 2021.

#### How to order

1. Sign up/ sign in to the [Codex Genetics online platform](#) and select your preferred genetic testing services.
2. Enter the promo code "CUHK85" before online payment to enjoy a 15% off discount.
3. After completing the order, you will receive the saliva collection kit within two working days.
4. Collect saliva samples as instructed and send the sample kit back to Codex's Laboratory in Hong Kong Science Park.
5. The test result will be ready within six weeks after receiving the sample. You can sign in to the [Codex Genetics online platform](#) to view the report.

#### Contact Us

Website: [www.codexgenetics.com](http://www.codexgenetics.com)

Address: Unit 220, 2/F, Building 16W, No. 16 Science Park West Avenue, Hong Kong Science Park, Shatin, N.T., Hong Kong

Email: [support@codexgenetics.com](mailto:support@codexgenetics.com)

Tel: 3008 2560

### Terms and Conditions

Codex Genetics Ltd reserves the final right to suspend, modify or terminate this promotional event and/or any of the terms and conditions without prior notice. In case of dispute, the decision of Codex Genetics Ltd shall be final.

### Disclaimer

Please present the genetic sequencing results to and consult qualified medical professionals before making decisions about medical conditions or before starting and stopping any prescribed treatment. The report is based solely on the genetic testing and other provided information and does not take all factors of the individual's care into account.